
 

 
 

Langrennskomiteen Akershus Skikrets 
PROTOKOLL FRA LK-MØTE NR 3 2023/2024 

23/12-2023 

 
Tilstede: John Harald Amundsen, Steinar Hagen, John Blåfjell, Christoffer Wiig, Marte Botterud, Heidi 
Tjernshaugen og Torill Kalfoss 
 
AGENDA  
 
Økonomi og budsjett  
 
Heidi har vært med å sette opp budsjett for 2023. Faktiske reisekostnader og andre kostnader er nå 
estimert og dette budsjettet vil nok være mer representativt enn det som ble brukt i fjorårssesongen.  
Heidi deltok på styremøte i går. Skiforbundet budsjetterer med 11,5 mill i underskudd 
Grunnen til at Akershus går i underskudd er hovedsakelig lønn til skiklubbutvikler.  
Det er imidlertid udelt positive tilbakemeldinger på skiklubbutvikler Ingunn, og denne stillingen bør 
beholdes. 
  
Terminliste  
 
Ferdig. Det har kommet noen endringer ifm med Hakadalsrennet. 13 – 14 års cupen vil bruke klassisk 
rennet, mens Toyota cup vil bruke fristil rennet. Dette er jo også en bra løsning for Hakadal, da de vil 
få god oppslutning på begge renn.  
 
 
Det har kommet med tilbakemeldinger på at det er uheldig å ha det klassiske rennet i Hakadal som 
seedingrenn til HL- og Ungdoms stafetten. Et alternativ er Rossignol rennet. Årsak er at det er for tidlig 
på sesongen. Vi holder på opprinnelig plan for å stimulere til renn i egen krets. Hakadal står på for å 
arrangere skirenn før jul hvert år. Dessuten er dette seedingrennet ett av tre seedingrenn til disse 
stafettene, og det vil derfor være mange muligheter.  
  
  
TD status  
 
John har sendt ut forespørsel til hver enkelt TD i år. Dette er en bedre løsning enn å sende ut liste og 
be om at de selv melder seg på. Ca 70% er per dags dato fylt opp.  
  
  
Status overnatting HL og NC  
 
HL: 
Fortsatt uavklart om Wadahl hotell som Akershus har fått tildelt skal fortsette drift elelr bli 
flykningermottak. De har nå fått frist til 15 desember med endelig avgjørelse. Rondablikk hotell er satt 
opp som backup, men dette er en forholdsvis lang reise.  
 
NC:  
Trondheim og Lygna OK 



Nybygda ikke OK, da det har kommet inn noen etternølere i mellomtiden som ikke hadde meldt inn 
behov opprinnelig.  
  
Felles smøreopplegg HL  
 
Akershus har 19 smørere. 
Det blir en utfordring lørdag da sprint og cross er i 2 forskjellige stilarter. Dette vil si at de 19 smørerne 
skal smøre 300 par ski på fredag kveld. Også utfordring hvis Akershus får lang reiseveg. 
Cristopher ser på noen løsninger som kan forenkle prosessen, f.eks. kutte ut flytende på toppen 
og/eller bruke samme ski på fredag og på cross på lørdag. 
Man kan også gå ut med en anbefaling om grunnprepp på forhånd. 
Det skal være et informasjonsmøte med klubbene den 18.12. 
Det er viktig at vi selger inn det felles smøreopplegget bedre, da det er vanskelig å rekruttere smørere. 
 
Fordeling av arrangement NC og HL. Hvem reiser hvor  
 
Budsjett: NC: 1, HL og junior NM: 3 
  

• Junior NC: John eller Heidi 

• Senior NC: Ole Jonny eller John Harald 

• HL: Kristoffer, Steinar, Torill (Heidi backup) 

• Junior NM: Heidi og John 

• Ungdomsstafetten: Marte og John Harald 
  
Besluttet på styremøte å innføre en egenandel på 500,- på ungdomsstafetten 
  
Fordeling av KM - hvem deler ut medaljer hvor: 
 

• Sprint Oppegaard: Heidi 

• Stafett Gjelleråsen: ? 

• Skicross Fossum: Marte 

• KM lang: ? 

• KM kort: ? 

• Avslutning Nordåsen: Torill (+ en ekstra da det er litt stress med oppdatering av listene) 
  

Eventuelt  
 
Luer til HL og Junior NM: Heidi sjekker med Thor om vi har eller om vi må bestille opp. Vi kan ikke 
belage oss på at utøvere som har lue tar med seg.  
  
Kommet inn innspill om at det er utfordring med skigymnaser hvor utøvere forsvinner fra klubbene. 
Viktig med dialog med utøverne. 
Noen ganger problemer med at det blir for mye for noen med trening på skole på dagtid og klubb på 
kveldstid. 
  
 Ellers må vi jobbe for å oppfordre til kampanjer mot Fluor! 
 
  
  
 


